

ابو لوبي ابو لوبي

باسكال مارتين تايو
Pascale Marthine Tayou

Activity Guide دليل الأنشطة

"I make art because I think about the world,
I ask myself who we are, what it is we do,
and what consequences that has for
humanity."

Welcome to the fascinating world of Cameroonian artist, Pascale Marthine Tayou! Pascale is a contemporary artist who explores a wide range of themes and subjects, including identity, migration, ecology, consumerism, and globalisation. He is renowned for his inventive use of everyday materials and found objects, including plastic bags, bird cages, tree trunks, and aluminum sheets. He collects these items from his surroundings and utilizes them to create art that challenges our perception of the world. Through his artwork, Pascale also connects with his heritage and culture, blurring the boundaries between art and daily life.

"أمارس الفن لأتأمل العالم من حولي. أسأل
نفسي عن ممارساتنا وعواقب أفعالنا على
البشرية."

مرحباً بك في عالم الفنان الكاميروني الرائع، باسكال مارتين تايو! الذي يعد فناً معاصراً يستكشف ويعالج مجموعة واسعة من الموضوعات، بما فيها الهوية، الهجرة، البيئة، الثقافة الاستهلاكية والعولمة. وهو يُعرف بإبداعاته الرائعة في استخدام المواد المختلفة، مثل: الأكياس البلاستيكية، وأقفاص الطيور، وجذوع الأشجار وصفائح الألومنيوم، التي يجمعها من محيطه ويستخدمها لتصميم فن يتحدى رؤيتنا للعالم. يتفاعل الفنان باسكال مع تراثه وثقافته من خلال أعماله الفنية المميّزة التي تجسر الهوية بين الفن والحياة.



Art Hunt!

Try to identify all the different types of materials and objects the artist has used to create his artworks. Use the checklist to help you, and remember to take your time to examine each artwork carefully...

You never know what you might find!

- | | | | |
|--|---|---|---|
| <input type="checkbox"/> Steel pot
وعاء فولاذي | <input type="checkbox"/> Hay
قش | <input type="checkbox"/> Bicycle
دراجة هوائية | <input type="checkbox"/> Aluminum sheet
صفائح ألومنيوم |
| <input type="checkbox"/> Rubber bands
مطاطة | <input type="checkbox"/> Calabash
الكلاباش | <input type="checkbox"/> Beaded jewellery
مجوهرات من الخرز | <input type="checkbox"/> Light bulbs
مصابيح |
| <input type="checkbox"/> Plastic bag
كيس بلاستيكي | <input type="checkbox"/> Bath towel
منشفة | <input type="checkbox"/> Chalk
الطباشير | <input type="checkbox"/> Thread
خيوط |
| <input type="checkbox"/> Steel nail
مسمار فولاذي | <input type="checkbox"/> Cardboard
الورق المقوى | <input type="checkbox"/> Glitter
بودرة لامعة | <input type="checkbox"/> Feathers
ريش |
| <input type="checkbox"/> Chocolate
شوكولاتة | <input type="checkbox"/> Sand
رمل | <input type="checkbox"/> Mask
قناع | <input type="checkbox"/> Pencils
أقلام رصاص |
| <input type="checkbox"/> Wood
خشب | <input type="checkbox"/> Olive tree
شجرة الزيتون | <input type="checkbox"/> Carpet
سجادة | <input type="checkbox"/> Sunglasses
نظارة شمسية |
| <input type="checkbox"/> Birdcage
قفص طيور | <input type="checkbox"/> Glass
زجاج | <input type="checkbox"/> Spoons
ملاعق | <input type="checkbox"/> Cables
أسلاك |
| <input type="checkbox"/> Birdhouse
أعشاش الطيور | <input type="checkbox"/> Mirror
مرآة | <input type="checkbox"/> Metal wire
سلك معدني | <input type="checkbox"/> Headphones
سماعات الرأس |

البحث عن الفن!

حاول التعرف على جميع المواد والأشياء المختلفة التي استخدمها الفنان باسكال مارتين تايو في تصميم أعماله الفنية. استخدم القائمة لمساعدتك، وتذكر أن تأخذ وقتك لتمتع في كل عمل بعناية...

قد تُفاجئ بما تجده!



Design your own mask

Pascale draws inspiration from his African heritage, by incorporating traditional elements, such as African masks, into his work with a contemporary twist. He uses non-traditional materials such as glass, beads, and fabric to add a modern touch to his creations.

Get creative and make a sketch for your own unique mask by combining found objects and materials from home! Think about what your mask represents and choose materials that help communicate its message. Add personal touches, such as sunglasses or jewellery to make it even more unique!



صمم قناعك الخاص

يستوحى باسكال تصاميم أعماله من تراثه الأفريقي، من خلال دمج العناصر التقليدية، مثل الأقنعة الأفريقية، بلمسة عصرية. ويستخدم مواد غير تقليدية مثل الزجاج والخرز والأقمشة لإضافة لمسة حديثة إلى إبداعاته.

كن مبدعاً وارسم قناعاً فريداً من نوعه بتجميع المواد المتوفرة في المنزل! فكر فيما يمثله قناعك، واختر المواد التي تساعد على إيصال معناه. استخدم لمسات، مثل النظارات الشمسية أو المجوهرات، لإضافة بصمتك الشخصية.

Use the space below to sketch!

استخدم المساحة بالاسفل للرسم!

